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Статья посвящена вопросам правового регулирования выпуска и распространения печатных агита-
ционных материалов кандидатов и избирательных объединений как наиболее распространенного метода 
предвыборной агитации. В статье отражена авторская оценка основных юридических признаков распро-
странения печатных агитационных материалов: периода распространения, исключительных требований, 
предъявляемых к печатным материалам, субъектов, инициирующих их изготовление, а также ограничений 
содержания печатных агитационных материалов. Приводится анализ условий распространения печатных, 
аудиовизуальных материалов в сети Интернет на сайтах, не имеющих статуса сетевых изданий.
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The article is devoted to the legal regulation of the issue and distribution of printed campaign materials of 
candidates and electoral associations as the most common method of pre-election campaigning. The article 
refl ects the author’s assessment of the main legal signs of distribution of printed campaign materials: the period 
of distribution, the exclusive requirements for printed materials, the subjects initiating their production, as well as 
restrictions on the content of printed campaign materials. The analysis of the conditions of distribution of printed, 
audio-visual materials on the Internet on the sites that do not have the status of online publications.

Keywords: agitation, candidates, electoral associations, printed campaign materials, campaign fi nancing.

DOI : 10.18572/1813-1247-2019-4-24-28


